

# Wolfgang Puck® Gluten Free List (Canada)

The Wolfgang Puck® soups listed below are gluten free. Look for the gluten free claim on each product prior to purchase.

## Soups

GLUTEN FREE / SANS GLUTEN

**WOLFGANG PUCK**®/MD  
ORGANIC / BIOLOGIQUE

**Chicken with White and Wild Rice Organic Soup / Soupe biologique au poulet avec riz blanc et riz sauvage**

PRODUCT OF U.S.A.  
PRODUIT DES E.-U.A.

396 mL

READY-TO-SERVE SOUP  
SOUPE PRÊTE À SERVIR

SERVING SUGGESTION  
PRÉSENTATION SUGGÉRÉE

Make Wolfgang Puck proud and take your time to enjoy this Chicken with White and Wild Rice Soup by garnishing it with a sprinkle of parsley.

Faites la fierté de Wolfgang Puck en prenant le temps de savourer cette soupe au poulet avec riz blanc et riz sauvage après l'avoir garnie d'une pincée de persil haché.

Find recipes & more information at / Recettes et autres renseignements disponibles au [www.wolfgangpuck.com](http://www.wolfgangpuck.com)

**PREPARATION DIRECTIONS / PRÉPARATION :** DO NOT ADD WATER / NE PAS AJOUTER D'EAU

**MICROWAVE:** Microwave ovens vary. Time given is approximate.

1. Heat, covered, in medium microwavable bowl on HIGH 2 to 2 1/2 min.
2. Careful, leave in microwave 1 min, then stir.

**STOVE:** Heat, stirring occasionally.

**MICRO-ONDES :** La puissance des fours à micro-ondes varie. Les durées indiquées sont approximatives.

1. Verser dans un bol moyen allant au micro-ondes, couvrir et chauffer à HAUTE INTENSITÉ pendant 2 à 2 1/2 minutes.
2. Attention! Laisser reposer dans le four à micro-ondes pendant 1 minute, puis remuer.

**CUISINIÈRE :** Chauffer en remuant de temps en temps.

Recommend use by date on container. CAUTION: Metal edges are sharp. Promptly refrigerate unused product in separate container. Satisfaction guaranteed. If you have questions or comments, please call 1-877-226-7236.

À consommer de préférence avant la date indiquée sur la boîte. ATTENTION : les bords en métal sont tranchants. Réfrigérer immédiatement toute portion restante dans un autre récipient. Satisfaction garantie. Pour toute question ou tout commentaire, composez le 1-877-226-7236. Veuillez avoir à portée de main le code et la date indiqués sur la boîte.

**Nutrition Facts**  
**Valeur nutritive**

Per 250 mL / par 250 mL

Amount / Teneur	% Daily Value
<b>Calories / Calories</b> 110	
<b>Fat / Lipides</b> 3.5 g	5 %
Saturated / saturés 1 g + Trans / trans 0 g	5 %
<b>Cholesterol / Cholestérol</b> 10 mg	
<b>Sodium / Sodium</b> 860 mg	36 %
<b>Carbohydrate / Glucides</b> 15 g	5 %
Fibre / Fibres 2 g	8 %
Sugars / Sucres 2 g	
<b>Protein / Protéines</b> 4 g	
Vitamin A / Vitamine A	8 %
Vitamin C / Vitamine C	0 %
Calcium / Calcium	2 %
Iron / Fer	4 %

### Wolfgang Puck® Organic Soups

Chicken with White and Wild Rice

Classic Tomato with Basil

Hearty Lentil Vegetable

Signature Tortilla

For the most updated information and answers to commonly asked questions, please visit us at [www.campbellswithoutgluten.com](http://www.campbellswithoutgluten.com)